
ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL DE MEDI AMBIENT
CELEBRADA EL DIA 1 DE MARÇ DE 2022

Hora: 19:00h.

Lloc: Sala de Plens de l’Ajuntament de Súria

Persones assistents:

Nom i cognom Entitat

Albert Coberó Aymerich
Alcalde i President Consell de Medi Ambient. 
Ajuntament de Súria

Miquel Soliva Palà
Regidor de medi ambient i Vicepresident Consell 
de Medi Ambient. 

L L R Mancomunitat Intermunicipal del Cardener
M C A Gaia, serveis ambientals

M R F Institut Mig-Món

L F M ICL

Carme Vesa Broqué Ajuntament de Súria. Regidora Grup municipal AiS

Marta Viladés Ribera
Ajuntament de Súria. Regidora Grup municipal 
ERC- acord municipal

JM H P C.E. SURIA

V R A Associació empresarial de Súria

M C V Escola FEDAC-Súria

S J G
AAVV POBLE VELL
Escola Salipota

S M J AFA Salipota
I G A AA VV Raval Vell Barri St. Jaume

D P F AAVV St. Isidre Joncarets

AFA Escola Francesc Macià

V S D En representació pròpia

A les  19:04h Albert  Coberó  Aymerich,  alcalde  de l’Ajuntament  de  Súria  obre  la 
sessió donant  la benvinguda a tots  els assistents i  indica que es farà una breu 
pausa a les 19:30 per fer fa una concentració davant l’Ajuntament de Súria per 
mostrar el rebuig a la guerra entre Rússia i Ucraïna. També celebra que la Covid-19 
sembla que estigui de baixada i proposa reprendre l’activitat del consell de medi 
ambient amb normalitat. Es presenta a la nova tècnica de medi ambient, L L R. Es 
dona pas a tractar els punts fixats a l’ordre del dia. 

1. Aprovació de l’acta anterior

L L R, de la Mancomunitat del Cardener en funció de secretària del Consell de Medi 
Ambient, llegeix l’acta de la reunió anterior. Per unanimitat, queda aprovada l’acta 
de la sessió ordinària del Consell de Medi Ambient celebrada el dia 13 de novembre 
de 2019.

2. Exposició de les línies de treball en l’àmbit del medi ambient
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La  tècnica  de  medi  ambient  dona  pas,  abans  de  parlar  del  temes  de  les  4 
comissions que són energia,  escoles verdes, aigua i  medi natural  i  residus i  via 
pública, al programa d’educació ambiental. 

Programa d’educació ambiental 

La tècnica de medi ambient indica que qui explicarà el programa és M C A, de Gaia, 
que  és  la  persona  encarregada  de  redactar  el  programa  d’educació  ambiental. 
Compten amb anys d’experiència, han treballat al territori i són de Moià. Actuen a 
encàrrec de la Diputació de Barcelona i l’Ajuntament de Súria. Es té la voluntat de 
conèixer l’opinió de la ciutadania, escoles, associacions, etc. Es pretén saber cap on 
cal encaminar l’educació ambiental del municipi als pròxims anys. 

M C A indica que ja fa alguns mesos que treballen conjuntament en el programa per 
encàrrec de la Diputació i als municipis de Callús i Súria. Diu que ja es compta amb 
certs recursos d’educació ambiental i que primer s’ha fet un recull per conèixer tot 
allò  que  es  té,  però  que  ara  caldrà  augmentar  i  recollir  idees  de  recursos 
d’educació ambiental. 
A continuació, M C A explica que hi ha 3 tipus d’enquestes: escoles, associacions i 
entitats  i  població.  Les  enquestes  es  poden  trobar  a  la  web  municipal  a: 
https://www.suria.cat/educacioambiental. Explica totes les preguntes de l’enquesta i 
cap persona assistent no té cap pregunta ni comentari. Finalment indica que un cop 
es tinguin totes les impressions de la ciutadania es farà una priorització d’aquells 
temes que més preocupen, tot i que els temes que menys interès despertin també 
formaran part del prgrama d’educació ambiental. 

La tècnica de medi ambient indica que un cop redactat el programa es presentarà a 
la propera sessió del plenari del consell de medi ambient. Dona pas al proper punt a 
tractar, energia. 

Energia

Miquel Soliva Palà,  regidor de medi ambient i  vici-president del  consell  de medi 
ambient, fa una petita introducció on diu que el darrer plenari del consell de medi 
ambient es va fe al  novembre de 2019 i ,  que seguint  la línia d’aquesta darrer 
consell, es proposa treballar amb les 4 comissions. Indica que des de la regidoria i 
conjuntament  amb  la  Mancomunitat  Intermunicipal  del  Cardener  s’ha  seguti 
treballant, malgrat les limitacions de la pandèmia. Agraeix l’esforça  les escoles per 
mantenir la continuïtat del programa d’escoles verdes. 

Exposa els temes: 
- Enllumenat LED: 

S’ha acabat de col·locar la lluminària LED, tot i que falta corregir certs punts 
de la vila que se solucionaran als carrer dies.  Ha tingut  un cost total  de 
313.480 € i suposarà un estalvi del 70 %. 

- Punts de recàrrega elèctrica
Des de 2018 hi ha un punt de recarrega elèctica en funcionament davant del 
Pavelló. A més, al 2021 se n’ha instal·lat dos més al polígon de la Pobla i a 
Joncarets. 
Es poden sol·licitar targetes a l’OAC i aquestes són compatibles amb d’altres 
municipis que utilitzin el mateix format.
 

- Plaques fotovoltaiques 
L’escola  Salipota  disposa  des  del  gener  d’una  instal·lació  de  39  plaques 
arran d’un projecte de la Diputació de Barcelona. Aquesta instal·lació suposa 
una independència elèctrica en xarxa de la meitat del consum. S’estima un 
estalvi anual d’uns 1.800 € el primer any. La instal·lació generarà (segons el 
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càlcul del projecte) 23.500 KWh/any, considerant un preu d’instal·lació de 
11.271  €,  sense suposar  cap cost  per  l’Ajuntament  i  començant  l’estalvi 
immediatament amb la connexió de la instal·lació. 

- PAESC
L’ajuntament s’ha compromès als nous requeriments europeus de reduir les 
emissions  al  55  % de  CO2 al  2030,  respecte  el  nivell  inicial  de  2005   i 
aconseguir la neutralitat al 2050. 

El Pla de transició energètica ha estat redactat pel Risell i coordinat per la 
Diputació de Barcelona a partir d’un recurs tècnic del catàleg de la Diputació 
de Barcelona. 

Actualment cal reduir encara el 33 % de les emissions per aconseguir els 
objectius  fent  ús  de  canvi  d’hàbits,  millores  d’eficiència  energètica  o 
apostant per les energies renovables. En total hi ha 83 accions, distribuïdes 
en 5 eixos estratègics. 

Miquel Soliva indica si algú vol fer comentaris i S J G pregunta si estan totes les 
lluminàries posades i si es podria aprofitar la làmpada, Miquel Soliva indica que està 
tot fet, però que falten alguns punts puntuals al poble vell.   S J G comenta que 
encara no funcionen les plaques de l’escola Salipota i  Miquel  Soliva indica que, 
efectivament, encara no estan en funcionament. Albert Coberó indica que es tracta 
d’un tema de connexions i que properament funcionaran. 

S J G comenta que fa temps que hi ha els kits solars de les altres 2 escoles guardats  
a l’escola Salipota i Miquel Soliva indica que properament s’instal·laran. Es crea un 
petit debat i Albert Coberó comenta que actualment s’està redactant el projecte per 
instal·lar  plaques  fotovoltaiques  a  l’escola  Francesc  Macià  a  través  del  Consell 
Comarcal del Bages i també hi ha un projecte aprovat per instal·lar plaques a les 
graderies del camp de futbol i al pavelló, amb previsió d’instal·lar-ho properament si 
arriben fons  europeus  de  suport.   Una persona  assistent  comenta  si  a  l’escola 
FEDAC també s’hi  podria  fer una actuació,  però Albert Coberó indica que no es 
tracta d’un equipament municipal on es pagui la factura d’electricitat, també en el 
cas de l’Institut  Mig-món,  on és el  departament  d’ensenyament l’encarregat  del 
manteniment.  Tot i així, comenta que actualment hi ha prou subvencions per fer 
instal·lacions de fotovoltaiques i anima a demanar-ho. 

M R F comenta que davant l’Institut, al carrer Ramon y Cajal hi ha poca il·luminació. 
Miquel Soliva que la il·luminació LED fa la sensació de foscos, però a nivell tècnic és 
tot correcte i s’ha actuat estrictament a les actuacions previstes. 

Es fa una mitja part en motiu de la concentració d’Ucraïna. 

Represa a les 19:43

Escoles Verdes

Miquel Soliva comenta que les escoles verdes s’han continuat reunint i treballant 
conjuntament amb l’Ajuntament. 

- Tallers radio
Les  3  escoles  del  municipi  han  fet  uns  tallers  de  ràdio  per  aprendre  el 
funcionament i fer després el programa Climàtics, aquest any de temàtica 
residus.
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- Material solar educatiu
Les 3 escoles del municipi han rebut joguines educatives solar a finals d’any. 
S J G comenta a l’escola Salipota es van muntar i es fan servir.

- Premi climàtics
Les escoles verdes de Súria han guanyat un premi de treball en xarxa de la 
Generalitat i el 12 de gener de 2022 es va fer l’entrega dels premis. 

- Captador aire 
A principis de gener es va retirar l’heura del voltant del captador d’aire, ja 
que  segons  la  tècnica  de  la  Generalitat,  impedia  una  bona  lectura  dels 
nivells de contaminants. Es penjaran les dades que es faciliten  des de la 
generalitat i s’actualitzaran regularment. 

- Jornada let’s clean
Es tracta d’una reollida de dexilles als espais naturals del municipi. L’aany 
passat hi va participar ICL i el Centre d’excursionista i anima a les escoles a 
participar-hi a la propera sessió a principis de maig. 

Es crea un debat i ICL comenta que hi ha un dia mundial que s’anomena 
world cleanup day i que aquest seria el 4t any que es faria. L’any passat es 
va fer un grup que va fer la recollida al camp de la bota, al parc del casino i 
aparcament de les escoles i l’altre grup a Cal Jover. Se’n vol fer un al maig i 
un altre cap a l’octubre. Altres participants comenten que es podria fer una 
jornada entre setmana per les escoles i l’altre oberta al públic, en cap de 
setmana, organitzades des del plenari del consell de medi ambient. 

JM H P comenta que des del centre excursionista es va crear una jornada al 
Pla de Reguant. 

Aigua i Medi Natural

Miquel Soliva comença el l’apartat d’aigua i medi natural. 

- Riu:
Al 2021 es va fer una actuació a la riera d’Hortons al seu pas per la zona de 
cal trist, es va realitzar control i eliminació d’espècies vegetals invasores i de 
mal comportament hidràulic, bàsicament de canya americana, així com una 
aclarida selectiva en punts d’alta densitat arbòria.

Al 2022 s’ha demanat una subvenció a l’Agència catalana de l’aigua d’uns 
77.500 € per l’execució del manteniment i conservació de lleres públiques 
en  trams  urbans.  Es  volen  drenar  els  fangs  del  riu  Cardener  des  de  la 
resclosa fins a la palanca, amb un volum màxim de 6.315 m3. 

Una persona assistent demana que se’n fa dels fangs retirats i Miquel Soliva 
comenta que aquests es reciclen. Es busca un espai per abocar-hi els fangs i 
que puguin assecar-se i després es reciclen, un cop secs. 

- Franges perimetrals de protecció d’incendis
S’estan fent actuacions, en coordinació amb la Diputació de Barcelona, per 
tal  de  crear  un  espai  de  seguretat  en  tot  l’entorn  del  poble.  Algunes 
associacions de veïns i veïns del municipi han exposat la seva preocupació 
per  una  tala  d’arbres.  Les  operacions  estan  dirigides  per  un  enginyer 
agrònom i només es tallen els arbres en motiu de seguretat. 
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Una persona assistent comenta que se’n fa dels residus generats.  Miquel 
Soliva comenta que hi haurà terrenys privat i d’altres públics, amb permís 
d’actuació de les persones propietàries. Comenta que la llenya restant, quan 
no volen els propietaris i tampoc recull l’empresa  encarregada dels treballs 
es col·loca en pilots per tal de ser recollits per la gent del poble. 
Es crea un petit debat on es debat sobre el pi que hi ha al Castell de Súria. 
Miquel  Soliva  indica  que  s’ha  valorat  tècnicament  els  requeriments  fets 
perquè els treballs  siguin seguint  la normativa,  però en cas necessari  es 
proposarà una reunió amb alguns veïns de poble vell,  personal  tècnic de 
l’ajuntament  i  personal  enginyer  de  la  Diputació  de  Barcelona  i  s’ha 
encomanat  un  informe tècnic  per  respondre  a  les  demandes  ciutadanes. 
Albert Coberó acaba concloent que en tot moment se segueix la normativa 
actual  en prevenció d’incendis,  que indica que s’ha de fer  una franja  de 
seguretat de mínim 25 m amb l’objectiu de reduir la intensitat del foc, no 
d’aturar-lo,  sobretot  actuant  en  les  copes  dels  arbres.  En  zones  amb 
pendents la propagació pot ser major, amb incidència de caràcter tècnic que 
es podrà concretar a la reunió.

- Fonts naturals
S’ha demanat un cartell per la font de la Vinya a la Diputació de Barcelona, 
per tal de conèixer l’estat ecològic i facilitar la informació a la ciutadania 
mitjanant un QR que enllaça amb una web d’informació de les analítiques 
que s’ha fet als darrers anys. 

Habitualment  s’analitzen  dos  cops  l’any  i  es  crearà  un  apartat  web,  de 
seguida de fonts d’aigua per anar actualitzant les dades. 

Miquel Soliva dona pas a Albert Coberó per comentar la resta de temes: 

- Clavegueram i gestió de l’aigua
Fa  anys  que  es  tenen  les  concessions  caducades,  de  subministrament, 
sanejament i de clavegueram. Al darrer ple es va aprovar formar part de la 
Mancomunitat  de  municipis  del  Bages  pel  Sanejament,  una  entitat  de 
titularitat pública. Permetrà un control més directe i als propers mesos es 
veurà com actuar en el clavegueram i en el subministrament. 

- Mineria
Col·lector  de  salmorres,  ha  patit  algunes  demores  que  ha  obligat  a  la 
Generalitat a modificar el pla director urbanístic, que ara està en aprovació 
inicial.  Ara  cal  veure  les  conseqüències  d’augmentar  en  alçada  o  bé  en 
ocupar més terreny. 

L’ajuntament té veu, però no vot, ja que és competència de la Generalitat, 
però es vetllarà per aconseguir la millor solució pel municipi. 

A finals  de l’any 2025 ja hauria d’estar  fet.  Si  al  proper consell  de medi 
ambient hi ha més informació s’informarà. 

El dipòsit de Cabanasses, segons el Pla director, s’hauria de retirar, però ICL 
ha demanat,  de moment, poder optar a una altra opció. Es crea un petit 
debat sobre què s’hauria de fer amb el runam i la possibilitat d’enterrar, una 
tècnica de restauració amb cobertura total i permeable o transportar, opció 
que  implicaria  un  volum de  camions  elevat.   L  F  M  comenta  que  hi  ha 
500.000 T de sal  i S J G comenta que es parlarà amb altres associacions de 
veïns, l’ajuntament, ICL, consell comarcal, etc. Per demanar opinions i sumar 
suports a l’Associació de veïns de Poble Vell per tal que la opció escollida 
sigui transportar la sal a Fustaret. 
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V R A comenta que al 2014 hi va haver una sentència que el Cogulló havia 
de desaparèixer.  Pregunta si  hi  ha el  perill  de convertir-se en un lloc de 
residus.  L F M respon que en cap cas. Finalment, es comenta que en tot cas 
un cop col·locat el col·lector màxim en 4 anys s’hauran de retirar les T de 
sal. 

Residus i Neteja Viaria

Miquel Soliva dona entrada al darrer tema a tractar. 
- Contenidors intel·ligents

L’any passat es va fer una moció per contenidors intel·ligents i ara està en 
fase inicial d’estudi econòmic, per part de la Mancomunitat Intermunicipal 
del Cardener, per encomana de l’Ajuntament. 

- Tancament d’àrees de residus sòlids urbans i als horts
S’ha realitzat un tancament amb fusta per les àrees d’aportacions de residus 
de Poble Vell i Fustaret. Hi ha la intenció de fer-ho a altres barris de manera 
progressiva. 

S’ha fet un tancat al pàrquing d’Ignasi Abadal, a la d’horts, per utilitzar pels 
hortolans de la zona i exclusivament per resta vegetal. Aquest tancat permet 
fer una recollida més econòmica i un transport més fàcil i sembla ser que de 
moment funciona correctament. S’intentarà ampliar en altres zones amb alta 
densitat d’horts. 

- ADN caní i batudes
S’ha començat una campanya a nivell informatiu, amb tríptics informació a 
la web i xarxes, així com un nou apartat web d’animals de companyia, on hi 
consta  la  tinença  responsable  d’animals,  informació  del  cens  municipal 
d’animals  de  companyia,  la  tramitació  de  la  llicència  de  gossos 
potencialment perillosos i el censa genètic caní, entre d’altres. 

La  campanya  es  complementa  amb  batudes,  que  s’han  reprès  i  una 
vigilància activa per part de la policia. Una persona assistent comenta que 
caldria fer alguna cosa més. Miquel Soliva comenta que  un cop feta l’anàlisi 
per extreure l’ADN s’entrega una xapa identificativa, d’aquesta manera la 
policia  pot  veure  fàcilment  que  aquell  gos  està  censat.  Albert  Coberó 
comenta que és una feina complexa per part de la policia i que així no fa 
falta  parar  a  totes  les  persones  propietàries,  però  a  vegades  si  que  es 
demana la documentació a les persones propietàries en zones on es detecta 
una alta densitat d’excrement. 

Finalment la tècnica de medi ambient explica que  un cop s’hagin realitzat 
més batudes,  el  programa permet visualitzar  les mostres  analitzades,  en 
varies  categories,  i  es  podrà  determinar  zones  on,  per  exemple,  hi  hagi 
moltes mostres analitzades positives, però sense que l’animal tingui el seu 
ADN censat. D’aquesta manera es podran incidir en aquelles zones on es 
detecti un grau més alt d’incívics. No es podrà acabar amb el 100 % dels 
infractors, però si que s’anirà avançant. 

Es crea un petit debat sobre el civisme, a nivell de propietaris de gossos, 
neteja viaria i ús de contenidors. 

Una persona assistent pregunta quan es trauran els soterrats, i Albert Coberó indica 
que aquest any es farà. 
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Marta Viladés proposa posar alguna informació d’ús a les noves zones tancades 
amb fusta  i  Miquel  Soliva  apunta  a  que,  efectivament,  es  farà  un  cartell  i  que 
tindran en compte la proposta de incloure informació de recollida de voluminosos.

Una persona assistent comenta que els contenidors podrien ser més fàcils d’utilitzar 
o  més  útils.  Una  altra  persona  indica  que  un  cop  es  posin  els  contenidors 
intel·ligents caldria fer una campanya per fomentar el civisme i la tècnica de medi 
ambient comenta que efectivament, cada cop que en un municipi hi ha un canvi en 
el sistema de recollida de deixalles s’ha de fer una campanya d’educació ambiental 
per  fomentar  bons  hàbits,  resoldre  dubtes  i  evitar  problemàtiques  i  que, 
efectivament es farà. 

Una  altra  persona  comenta  com  es  farà  la  implementació  dels  contenidors 
intel·ligents  i  Miquel  Soliva  comenta que es  començaria  amb la  implementació 
inicial del contenidor de rebuig, que només s’hauria d’obrir un dia per setmana, fent 
un canvi a la tapa dels contenidors actuals. Si es controla el rebuig obliga a recollir 
la resta de fraccions al llarg de la setmana. 

Es crea un petit debat entre els assistents i acaben dient  que al tenir intel·ligència 
es podrien resoldre casuístiques específiques com si tens necessitat de tirar cada 
dia bolquers o bé una àrea d’emergència. 

Albert  Coberó  comenta  que  darrerament  s’ha  començat  a  implementar  aquets 
sistema  en  poblacions  veïnes  com  Fonollosa  o  Sallent   i  que  es  farà  servir 
d’experiència propera, per arribar al 2024 als nous requeriments.  

D P  F  pregunta  qui  s’encarrega del  manteniment  de  la  depuradora  a  la  Pobla. 
Miquel Coberó comenta que és Aigües de Manresa i Albert Coberó comenta que hi 
ha certes empreses que no tenen les instal·lacions aquedades i un cop arriben a la 
depuradora aquesta no pot absorbir els fangs i només de manera puntual s’aboca 
aigua al riu.  No es té constància de cap mal funcionament, però es demanarà si  
funciona correctament a Aigües de Manresa. 

- Sistema de descompte vals deixalleria

El  Miquel  Soliva  dona  pas  a  la  tècnica  de  medi  ambient  i  ella  explica  que 
pròpiament no s’ha fet un canvi del sistema sinó en la temporalització. Explica 
que un cop es té la targeta per fomentar l’ús de la deixalleria, aquesta té 12 
forats  per anar  segellant  un cop fetes les aportacions a  la deixalleria fixa o 
mòbil. Al llarg de 2022 es podrà anar omplint la targeta, però en canvi, no es 
podran portar  a l’OAC de l’Ajuntament fins l’1 de desembre de 2022, prèvia 
comprovació  que  la  persona  titular  de  la  targeta  ha  pagat  la  taxa 
d’escombraries. Es podran bescanviar les targetes, des de l’1 de desembre de 
2022 fins el 30 de març de 2023 i la validesa dels vals bescanviat, a utilitzar a 
les botigues de la Unió de Botiguers, serà des de l’1 de desembre  de 2022 fins 
al setembre de 2023. Comenta que  ha anat creixent en nombre i per exemple, 
al 2017 es van repartir 237 targetes i en canvi ara al 2021 se’n van repartint 
300. A partir d’aquí es veurà si es continua amb el mateix sistema, es canvia o 
bé es compatibilitza amb un sistema electrònic per smartphones. 

Es crea un petit debat perquè es creu que no és just que els llogater no tinguin 
dret  a  aquest  descompte,  que  una sola  targeta  no  seria  suficient  o  bé  des 
desconeixement de la campanya. L’ajuntament respon que hi té dret qui paga la 
taxa i a vegades els llogaters són qui paguen les taxes d’escombraries. També 
es respon que un cop omplerta la targeta es pot seguir utilitzant la deixalleria i 
que  en  aquest  cas  s’entraria  dins  un  altre  terreny  de  l’educació  ambiental, 
fomentant  l’ús  de  la  deixalleria  independentment  dels  incentius  econòmics 
pròpiament  de  la  taxa  d’escombraries.  Es  diu  que  es  publicarà  i  es 
promocionarà. 
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Finalment, la tècnica de medi ambient explica les campanyes d’educació ambiental 
que s’han anat treballant últimament o bé s’hi està treballant. 
Comenta que entre novembre i desembre hi va haver una campanya de carrer i 
també  a  les  xarxes,  sobre  el  reciclatge  i  la  millora  de  la  mateixa.  A  finals  de 
setmana també comença una campanya de reciclatge d’oli consistent en la entrega 
d’embuts per reciclar l’oli i d’un imant informatiu. Es canviaran els contenidors, per 
uns de nous que permeten abocar amb ampolles de plàstic de major capacitat i 
amb obertura directa. 

S’està treballant en el programa d’educació ambiental i amb un pla de reducció de 
plàstics i residus; inclou moltes accions per la ciutadania en general, els comerços, 
les  escoles  i  l’ajuntament;  amb accions  formatives  al  personal  de  l’ajuntament, 
foment  de  bons  hàbits,  tallers  formatius,...Al  proper  consell  de  medi  ambient 
s’informarà del desenvolupament de les mateixes. 

3. Torn d’intervencions de les persones assistents i debat

Miquel Soliva proposa fer comissions de treball i les persones assistents comenten 
que efectivament, així s’havia fet,  es compta amb un pressupost a repartir entre 
les 4 comissions. S’acaba determinant que caldria renovar les persones de cada 
comissió  i  proposar  les  diferents  reunions  per  parlar  de  temàtiques  concretes, 
mitjançant formulari. 

Les persones participants comenten que les comissions haurien de promocionar i 
proposar  temàtiques  en  concret  i  ha  de  ser  l’ajuntament  qui  ho  promocioni  i 
estableixi un calendari de trobades. Miquel Soliva hi està d’acord i estableix que es 
faci així. 

Finalment, es debat entre els assistents la possibilitat de netejar al carrer Picasso i  
del control del soroll. S’intervé dient que es mirarà i que la mina té un registre de 
mesuraments i que sempre han estat dins els límits marcats per la normativa.  
Resum d’informacions pel proper plenari:

- S’acorda publicar l’acta de la sessió del plenari a la web de Súria.
- S’acorda convocar properament les 4 comissions temàtiques del Consell de 

Medi  Ambient:  Energia,  Escoles  Verdes,  Aigua  i  Medi  Natural,  Residus  i 
Neteja Viaria.  Prèvia a convocar  es proposa la renovació de les persones 
integrants i enviar una proposta de guió per part de l’Ajuntament. 

- S’acorda fer les convocatòries per correu electrònic, així com publicació en 
xarxes socials i web.

I sense més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les  21:15 h del dia més amunt 
esmentat.
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